
Slottsgallerian
Det behövs fler stråk från norr till 
söder. Stråket Drottninggatan-
Västerlånggatan är överbelastat. 
särskilt på lördagar, och allt som 
skulle kunna vara intressant där är 
sedan länge utträngt av såna buti-
ker som har gott om pengar. 
   Medan Malmskillnadsgatan, 
Malmtorgsgatan, Brunkebergstorg 
och Gustav Adolfs torg är bak-
vatten.
   Det är Slottet som ligger som en 
stor propp och hindrar kommuni-
kationen.

Med en flack trappa genom Slottet 
från Norrbro upp till huvudin-
gången från Slottsbacken skulle vi 
få ett nytt huvudstråk nord-syd.
   Lämpligen skulle denna trappa 
kunna kantas av verksamheter av 
något slag som passar ihop med 

slottets karaktär. 
   En annan möjlighet är att täcka 
över borggården med ett glastak. 
Inne på Louvrens borggård har 
man byggt en glaspyramid, men 
så långt skulle man inte behöva 
gå.

En särskild poäng med förslaget 
är att två oanvända torg plötsligt 
skulle finnas mitt i folkströmmen 
och bli attraktiva alternativ till 
Plattan. 
   Vi skulle inte behöva få någon 
konkurrens mellan julmarknader 
och opinionsyttringar som vi har 
idag. Alla skulle få plats.

Sen är det en annan sak vad kåken 
bör användas till. Utnyttjas verkli-
gen allt till museum?

Drottninggatan är överbelastad! 
Det behövs ett till stråk från City söderöver!


